

Physical Examination Required for School Sports

Dear Parent/Guardian:

An up-to-date physical examination must be on file with the school before a student tries out for, practices, or plays a school sport. Sports physicals are intended to determine if a student is healthy enough to participate in sports and to help minimize the risk of sports-related injuries. Your child may not participate in sports programs without a completed sports physical exam.

A copy of the examination form must be on file for your student every _____ school year(s) for each sporting event.

The attached examination form is to be completed by your healthcare provider. If you have questions or require assistance, please contact:

Name: _____

Phone: _____

Upon completion of your child's physical examination, take or send a copy to your child's school.

Sincerely,

Name: _____

Title: _____

Phone Email Address: _____

МЕДОСМОТР ДЛЯ ДОПУСКА К ЗАНЯТИМ СПОРТОМ В ШКОЛЕ

Уважаемый родитель/опекун:

Для допуска учащегося к тренировкам и занятиям в школьных спортивных секциях, Вы обязаны предоставить результаты актуального медосмотра. Такие медосмотры помогают определить, может ли учащийся быть допущен к занятиям спортом по состоянию здоровья и свести к минимуму риск спортивных травм. Без прохождения спортивного медосмотра Ваш ребенок не сможет принимать участие в спортивных программах.

Копия бланка медосмотра заносится в личное дело учащегося каждый _____ учебный годы (годы) для всех спортивных мероприятий.

Приложенный бланк медосмотра заполняется Вашим лечащим врачом. Если у Вас возникли вопросы или Вам необходима помощь, свяжитесь с:

Фамилия, имя:

Телефон:

После прохождения учащимся медосмотра представьте/отправьте копию бланка в администрацию школы.

С уважением,

Фамилия, имя:

Должность:

Телефон / Электронная почта: